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Herinrichting van het gebied van de zwemkom 

De heer Marco Schut, Bovisie BV, gaat in gesprek met raads- en commissieleden over  zijn wens  het 

gebied van de zwemkom gelegen aan de vooroever tot en met de haven van Andijk te herinrichten. 

Dit is een initiatief waarbij recreatie, sporten en vermaak voorop staat. 

 

Dit is naar zijn mening  in tegenstelling tot het voornemen van het Recreatieschap Westfriesland om 

van de zwemkom een ‘vispaaiplaats’ te maken ofwel een nieuw Ganzenrijk creëren. 

De bevolking en stakeholders in de regio missen daarmee een enorme kans om dit fraaie 

recreatieterrein te benutten om Andijk op de kaart te kunnen zetten. 

Het recreatieschap heeft het voornemen om dit gebied grotendeels van bestemming te veranderen 

naar natuur. Maar dat is niet de primaire doelstelling van een recreatieschap in Nederland. 

Pleisters plakken, door een strandje wat op te knappen betreft geen visie om Andijk op de kaart te 

zetten. Dit gebied heeft potentie om het nog aantrekkelijker te maken voor het welzijn in de regio. 

 

PLANVISIE 

Fase 1 Leisure Andijk (zwemkom) 

Fase 2 Resort Poort van Andijk (zwemkom inclusief haven) 


